



调控中学会价值抄底

“长线楼盘” 带动金九第一波

地产评论员 冯燕

浦江板块表现突出

同策咨询研究中心资深分析师许之静认为,规划显示,世博浦东段的3.93平方公

➤ 真实优惠刺激需求

对于上海而言,淀山湖的稀缺价值毋庸置疑,淀山湖的逐步开发建设,以及众多

A group of people, including a man in a dark shirt and a woman holding a child, standing in front of a red banner.

➤ 潜力板块保持活力

仁恒森兰雅苑的好表现得益于其区域

发展的生命线在于便捷交通。交通的迅速发展使得航头板块的区域价值迅速提升。南北大动脉杨高南路(林海公路)的贯通让航头与两大中心紧密相连,而随着2012年通车的轨道16号线及“十二五”规划中的18号线按部就班地建设,其位置的优越性进一步显现。

A scenic view of a lake with a bridge and a building in the foreground. The sky is blue with some clouds. The water is calm and reflects the sky. The bridge is made of stone and has a railing. The building is a modern house with a red roof and white walls. The overall atmosphere is peaceful and serene.

新推房源直惠近200万!

即刻拥有淀山湖一线湖景别墅。
200m²以上别墅售价仅230万元。

上海买房呼叫中心400-635-8880转577

接待中心：昆山市淀山镇湖滨路118号 开 发 商：昆山豪威房地产发展有限公司

The logo for Shen Yuan Villa, featuring a stylized red square with a white grid pattern inside.

绅园淀山湖
SHENYUAN VILLA
湖景 / 别墅 / 休闲生活 / 度假胜地

壹壹网